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TYRESÖ PENSIONÄRSFÖRENING – PRO 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2019 

 

Styrelsen för TYRESÖ PENSIONÄRSFÖRENING – PRO får härmed lämna följande 

berättelse över verksamheten 2019. 

STYRELSE fr.o.m. årsmötet i mars 
Bo Furugård, ordförande  Lennart Fogelberg 
Anita Hildén, v. ordförande  Maine Hedman 
Yvonne Poulsen, sekreterare  Helga Björkman 
Kristina Larson, kassör   Ulla Johansson 
Anita Hildén, studieorganisatör  Ulf Wahlsten 
Percy Brinkeback (del av året) 
 

Registrator: Berit Holm 
Ekonomiutskott: Kristina Larson 
Redaktör: Sune Linder 
 
REVISORER 
Inger Johnsson, Bernt Lind 
Ersättare: Olle Holmström. Ann Persson 
 
FUNKTIONÄRER 
Fanbärare: Ulf Wahlsten, Roland Albinsson 
Konsumentombud: Anita Jonsson 
Kulturombud: Maine Hedman, Ulla Johansson, Peter Inghe 
Teaterombud: Margita Jansch 
Trafiksäkerhetsombud: Yvonne Poulsen 
Hemsida: Yvonne Poulsen 
PUB ansvarig: Sune Linder 
 
KOMMITTÉER 
Lotterkommitté: Bo Furugård (smk), Inger Pettersson, Sylvia Isaksson, Kristina 
Larson, Ulf Wahlsten 
Konsumentkommitté: Anita Jonsson (smk) Inga-Britt Israelsson, Rune Holm, 
Kerstin Jerndahl, Olle Holmström, Inger Larnö, Sylvia Isaksson, Bo Karlsson. 
Programkommitté: Börje Eriksson (smk), Inger Dahlström-Lundin, Bernt Lind, 
Peter Inghe. 
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Redaktionskommitté: Sune Linder (smk), Bo Furugård, Börje Eriksson, Lennart 
Fogelberg, Yvonne Poulsen, Bo Toresson. 
Distributionskommitté: Ulf Wahlsten (smk), Berit Holm, Ingrid Lundqvist, 
Yvonne Poulsen 
Resekommitté: Anita Jonsson (smk), Birgitta Klement, Inger Karlsson, Wally 
Leschinski, Bert Ekergren 
Studiekommitté: Anita Hildén (smk), Lennart Fogelberg, Ulla-Britt Ahlinder, 
Ingrid Nord, Berit Holm, Brittis Holmström 
Kontaktkommitté: Helga Björklund (smk), Kerstin Olsson, Inger Ahlgren, Kerstin 
Svensson 
Kulturkommitté: Ulla Johansson (smk), Peter Inghe, Maine Hedman, Margita 
Jansch, Gerd Askvik, Kristina Larson 
Mediakommitté: Börje Eriksson (smk), Björn Malmberg, Inger Dahlström-
Lundin 
Festkommitté: Ulf Wahlsten (smk), Maine Hedman, Bo Furugård 
Valberedning: Peter Inghe (smk), Anita Jonsson, Birgitta Klement, Hans Moberg 
VU: Bo Furugård (smk), Anita Hildén, Kristina Larson, Yvonne Poulsen. 
 
(smk) = sammankallande 
 
ÖVRIGA UPPDRAG 
Kontaktpersoner: 
Sång: Elsie Inghe, Wivi-Anne Ekholm 
Musik: Torkel Sternberg 
Teater: Bertil Bragby 
Motions- och hälsoledare: Ulf Wahlsten 
Snickargrupp: Kerstin Ståhl, Karl-Gunnar Thelberg, Bengt Israelsson, Stig 
Renman, Harry Svensson. 
Serveringsgruppen: Kerstin Olsson (smk), Gurli Brostedt, Ulla-Britt Ahlinder, 
Ulla Lindholm, Ersättare: Elise Inghe, Ingrid Lundqvist, Britt-Marie Syrén, Eivor 
Einarsdotter, Kerstin Svensson 
Möbleringsgruppen: Ulf Wahlsten (smk), Roland Albinsson, Solveig Pettersson, 
Bert Ekergren 
Ljudanläggning: Bernt Lind 
Utdelningsledare: Berit Holm, Ulf Wahlsten 
Aktionsgruppen för äldrefrågor: Sylvia Ljungdahl, Birgitta Eklund-Günenc, Olle 
Holmström 
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REPRESENTATION 
 
Kommunala Pensionärsrådet (KPR) 2019-2022 
Ledamöter: Bo Toresson (smk), Dagmar Holmström, Barbro Rådberg. Ersättare: 
Sune Linder, Yvonne Poulsen, Inger Dahlström-Lundin. 
Ombud PRO-distriktet 
Årsmötet: Bo Furugård, Yvonne Poulsen. 
Höstmötet: Bo Furugård, Yvonne Poulsen, Lennart Fogelberg. 
PRO-distriktets kommittéer: Studiekommittén: Bo Furugård. 
Redaktionskommittén: Bo Furugård.  
Konsumentkommittén: Anita Jonsson. 
Frågesportkommittén: Peter Inghe. 
Ordinarie i PRO distriktsstyrelse: Bo Furugård. 
Ombud ABF Södertörns årsmöte:  Lennart Fogelberg, Ulf Wahlsten, Elsie Inghe, 
Peter Inghe. 
ABF Södertörns styrelse: Anita Jonsson, Bo Carlberg 
ABF:s verksamhetsråd: Börje Eriksson, Anita Jonsson, Bo Carlberg 
Nestor: Barbro Rådberg. Ersättare: Inger Dahlström-Lundin. 
 
STYRELSEN 
 
Styrelsen för Tyresö Pensionärsförening-PRO har under 2019 haft 10 protokoll-
förda sammanträden. Föreningens årsmöte avhölls den 27 mars i samband 
med det ordinarie månadsmötet inför ca 175 personer. Årsberättelsen med 
den ekonomiska redovisningen godkändes och styrelsen beviljades ansvarsfri-
het för verksamhetsåret 2018 av årsmötet. Styrelsens budget- och verksam-
hetsplaneringsförslag för 2019 behandlades på medlemsmötet i november 
2018. Förslaget innebar en något underbalanserad budget men inte heller för 
det kommande året behövdes någon höjning av medlemsavgiften. November-
mötet fastställde den föreslagna verksamhetsplanen och budgeten. 
Styrelsen har vid sina möten utsett ledamöter till olika uppdrag och fördelat 
sina arbetsuppgifter bland styrelseledamöterna och även ett antal medlemmar. 
Antalet styrelseledamöter har under året varit nio st ordinarie medlemmar 
samt två st adjungerade. Kommitté- och utskottsarbetet har varit omfattande 
under året och många av våra medlemmar har deltagit i det arbetet. 
Föreningen är väl representerad i distriktsstyrelsen och dess kommittéer. Aktu-
ella frågor från Riks- och distriktsorganisationen har behandlats under året och 
då främst på styrelsemöten. Vi har deltagit i KPR:s verksamhet med tre ordina-
rie ledamöter och tre suppleanter och resultatet har redovisats vid styrelsens 
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sammanträden samt vid månadsmöten. Styrelsen har normalt sina samman-
komster i expeditionens sammanträdesrum. Dessutom så har styrelsen under 
en dag haft en planeringsdag som avhölls hemma hos Anita Hildén samt en pla-
neringskonferens på Tyresö bygdegård. 
 
Föreningens expedition har varit öppen för medlemmarna tisdagar och torsda-
gar under större delen av året mellan kl. 10.00-12.00, då någon styrelseleda-
mot funnits på plats. Kommittéer, cirklar och arbetsgrupper har också använt 
lokalen för sina sammanträden. 
 
Föreningens registrator, Berit Holm har handlagt medlemsregistreringen och 
medlemsfrågor i samarbete med föreningens ordförande, sekreterare och kas-
sör. 
 
Skrivelser 

Vi har fortsatt vårt goda samarbete med SPF och Finska Föreningen och har i 

gemensamma skrivelser till nämnder och kommunstyrelsen tillsammans påta-

lat brister i kommunens äldrearbete. Inom ramen för KPR har vi tillsammans 

framställt ett antal skrivelser angående äldreomsorgen och äldreboendet. Vi 

har även gemensamt arbetat för att träffpunkter ska startas inom Tyresö kom-

mun. Vi äskade även bidrag till vår träff med våra äldre pensionärer kallad 87+, 

vilket vi också beviljades. Dessutom har från PRO en del artiklar från styrelsen 

och medlemmarna, som berör äldreomsorgen, varit införda i lokalpressen.  

 
Månadsmöten 
 
Månadsmöten hålls som regel den sista onsdagen i varje månad i förenings-
gården Kvarnhjulet. Det blir, förutom Upptaktsmötet i september, nio gånger 
per år. Under månaderna juni, juli och augusti har vi sommaruppehåll. På 
månadsmötena behandlas de formella frågorna enligt dagordningen och in-
formation lämnas om verksamheten i KPR. På marsmötet hålls även årsmöte 
och i november presenterar styrelsen förslag till årsbudget och verksamhets-
plan för det kommande året. På varje månadsmöte presenteras även kom-
mande och planerade resor. Information lämnas även om pågående cirkelverk-
samhet. Månadsmötena avslutas som regel med underhållning av något slag, 
musikframträdande eller intressanta föredrag. För en mer utförlig redovisning 
hänvisas till vår egen tidning Föreningsnytt. 
 
Jubileumsfesten 
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Under året som gick blev även PRO Tyresö pensionär. Vi fyllde nämligen 65 år. 

Det firades med en stor fest, lördagen den 23 november i Kvarnhjulet. Hela 160 

medlemmar och ett tiotal särskilt inbjudna närvarade under kvällen, som inne-

höll både underhållning av Erik Linder samt tal från både medlemmar och in-

bjudna. Förutom detta så serverades en god buffé och för dem som ville ha nå-

got starkare till maten så serverade baren olika alternativ. Kvällen avslutades 

med dans för de som så önskade innan vi begav oss hem i höstmörkret nöjda 

och glada efter ytterligare en lyckad PRO-fest.    

 
PUB-träffar 

PUB-träffarna, som blivit alltmer populära, är åtta gånger per år, fyra på våren 

och fyra på hösten. Det är en trivsam aktivitet som drar ett deltagande av mel-

lan 50-60 medlemmar varje gång. Mestadels är det våra egna medlemmar som 

svarar för underhållningen men även externa gäster dyker upp och bidrar. Pub-

värd är Sune Linder och som barmästare fungerar Siv Gunnarsson med hjälp av 

Karin Hedberg och andra när Siv och Karin inte kan. Beträffande de olika pro-

grampunkterna hänvisas till Föreningsnytt. 

 

Gökotta 

Fredagen den 24 maj var utlyst för gökotta på Notholmen. I år var göken inte 

lika alert som förra året. Orsaken var kanske att endast fyra PRO-are kom för 

att lyssna. Det var en varm vårdag och vi vandrade ned till Notholmen där vi in-

tog vår medhavda frukost och sjöng lite vårvisor och avslutade som vanligt med 

boulespel. En härlig morgon! 

 
Resor 
 
Vi försöker variera resorna så mycket som möjligt - långa, korta, billiga och lite 

dyrare. Vi försöker också hitta resmål som är lite ovanliga men även med lite 

äventyr. Detta år gick den längre resan till Georgien och Tiblisi. Det blev många 

besök i kloster och vingårdar. Slottsresan gick till Julita gård och den mycket 

populära hemliga resan gick dels till ett nostalgimuseum på Gräddö, dels till en 

vildsafari. Vi färdades i en vagn igenom parken med vildsvin, hjortar och 

visenter, som vi matade med bröd. 
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Vårutflykten till Vissvass i vår egen kommun för att titta på och fotografera or-

kidéer och andra vårblommor. Vi avslutade med lunch på Alby friluftsgård. 

Vi har flest kvinnor som medlemmar och anpassar våra resor efter det. Vi har 

dock många män och för att locka även dem till våra resor reste vi till Flygplans-

museet i Linköping. Det blev mycket populärt och vi kommer att upprepa något 

liknande även kommande år. 

Till vår glädje uppskattas våra resor och de flesta blir väldigt snabbt fullteck-

nade. 

 
Föreningens Hemsida 
 
Föreningens hemsida finns att hitta på nätet under www pro.se/tyreso. Yvonne 
Poulsen ser till att där finns all information om PRO Tyresös olika aktiviteter att 
hämta. 
 
Kontaktverksamhet 
 
Kontaktkommittén har under året skickat ut information, tidning och inbjudan 
till nästa medlemsträff till alla nya medlemmar. Den 25 september inbjöds 
årets nya medlemmar till en informationsträff, där flera av styrelsens ledamö-
ter deltog och informerade om PRO Tyresö. Den 4 juni samlades 72 medlem-
mar, alla skulle fylla 87 år under året eller var äldre till en eftermiddag i restau-
rang Utsikten. Där bjöds det på kaffe och dopp. Spelglädjen (PRO:s egen orkes-
ter) stod för underhållningen. Blev en god stämning och glada pensionärer. 
 
Studier och cirklar 
 
Alla studiecirklar har genomförts i samarbete med ABF Södertörn och därifrån 

får alla cirkelledare ett bra stöd samt kontinuerligt erbjudande om fortbildning 

samt olika träffar. 

Tack vare våra mycket engagerade och kunniga cirkelledare har vi kunnat ge-

nomföra ett stort antal cirklar med mycket varierande innehåll. 

Vi har haft cirklar inom: Akvarellmålning, Diskussionscirkel – Allt mellan himmel 

och jord, Engelsk konversation, Landskapscirkel Hälsingland, Lek med lappar, 

garn och band, Linedance, Luffarslöjd, Klassiska pärlor, Norge, Prat-

café/handarbetscafé, Porslinsmålning, Sittande/stående gympa, Självkänne-

dom – Lär känna dig själv och Sportsnack. 
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Vi har under året haft omkring 153 bidragsberättigade aktiviteter, ca 439 

studietimmar och med ca 2028 deltagare. 

Spelglädjen 
 
Under året har Spelglädjen haft 32 repetitionstillfällen. Antalet medlemmar har 
varit sju, sex manliga och en kvinnlig. Vi har framträtt på tre månadsmöten med 
PRO samt vid träffen på Utsikten med 87+-medlemmarna. Cirkelledare har 
Torkel Sternberg varit. 
 
Sångglädjen 
 
Föreningens sångkör, under ledning av musikdirektör Maud Sjödin har träffats 

för repetitioner på onsdagar. Kören har c:a 25 medlemmar och har haft flera 

framträdanden; den 29 maj på månadsmötet, den 29 september på Vind-

fånget, Trollbäckens kyrka. Under hösten hade vi inga repetitioner då vår körle-

dare slutade. Vi fick ägna hösten åt att leta en ny ledare och till våren 2020 

lyckades det. Tyvärr endast under våren 2020. 

Ansvarig för kören har varit Elsie Inghe . 

 
Teaterglädjen 
 
Teaterglädjen har bestått av fem medlemmar som repeterat i Kvarnhjulet tors-
dagar mellan kl. 10.00-12.00. Gruppen har under året framträtt vid ett månads-
möte med PRO samt vid en PUB-eftermiddag. 
 
Frågesport 
 

Föreningen har under året haft fyra frågesporter, 8 feb, 12 april, 11 okt och 8 

nov. 

Ett trettiotal medlemmar brukar delta i varierande omfattning. Berit och Rune 

Holm leder tävlingarna och gör frågor. Elsie och Peter Inghe sköter det organi-

satoriska med lokal och kaffe. 

PRO Tyresö deltar med två lag i PRO-distriktets veteranvetartävlingar. 2019 

kvalificerade sig lag Tyresö 1 till distriktsfinal. Vid den sista tävlingen på året ut-

ses de två segrande lagen att representera PRO Tyresö år 2020.  

Lag Tyresö 1: Gunilla Mellin, Rune Jansson och Bernt Lind.  

Lag Tyresö 2: Viveka Grinde, Lennart Fogelberg och Kjell Giese. 
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Medlemstidningen Föreningsnytt  
 
PRO Tyresös egen medlemstidning Föreningsnytt, har som vanligt kommit ut 

med fyra nummer under året, varav ett dubbelnummer. PRO Tyresö sprider ge-

nom den information om sin verksamhet, som förhoppningsvis kan attrahera 

medlemmarna och skapa en social samvaro. Upplagan är nu 1700/nr. Redak-

tionskommittén, 7 personer, diskuterar och ger uppslag till innehållet. Redaktör 

är Sune Linder och ansvarig utgivare är ordföranden Bo Furugård. Tidningen 

innehåller också annonser, som bidrar till att täcka merparten av kostnaden för 

tidningen. Ett stort antal medlemmar är engagerade i att dela ut tidningen till 

medlemmarna. 

 
KPR 
 
I januari 1919 inleddes en ny fyraårig mandatperiod för ledningen av Tyresö 

kommun. De fyra s.k. Allianspartierna lämnade över styret till en ny konstellat-

ion bestående av Socialdemokraterna, Liberalerna och Miljöpartiet. Även KPR 

fick en ny ledning. Ny ordförande blev kommunstyrelsens ordförande Anita 

Mattsson. En ny kommunal nämnd, nämligen Äldrenämnden,  inrättades, där 

KPR varit starkt pådrivande. 

KPR har under året hållit fem sammanträden, där ett par frågor, nämligen fram-

tiden för äldreboendet Björkbacken och inrättande av Träffpunkter i Tyresö va-

rit särskilt viktiga. 

Frågan om Björkbackens vara eller inte vara blev en stor och avgörande politisk 

fråga i valrörelsen 2018. Sannolikt bidrog denna fråga till att det blev maktskifte 

i kommunen. KPR hade länge drivit frågan om ett bevarande av Björkbacken. 

Allianspartierna med majoritet i kommunledningen höll fast vid sitt beslut om 

att avveckla Björkbacken, medan minoriteten med Socialdemokraterna i spet-

sen krävde att detta beslut skulle rivas upp. Det blev maktskifte i kommunen 

och den nya majoriteten beslutade riva upp nerläggningsbeslutet. Nu pågår ett 

omfattande planeringsarbete för att skapa ett nytt modernt äldrecentrum i 

Björkbacken. 
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Samtidigt har uppförandet av ett nytt äldreboende i Trollbäcken påbörjats.  Det 

beräknas stå klart under 2020. Likaså pågår förberedelserna för byggandet av 

det nya äldreboendet i Tyresö Norra Centrum. Här har pensionärsorganisatio-

nerna för första gången fått delta i utformningen av det förfrågningsunderlag 

som ska ligga till grund för upphandlingen av driften, dvs vilka krav som ska 

ställas på tilltänkta entreprenörer.  

Att besluta om och inrätta den första Träffpunkten i Tyresö visade sig inte vara 

en så lätt uppgift. Frågan hamnade mitt i omorganisationen av kommunens för-

valtning när den nya Äldrenämnden inrättades. Det drog ut på tiden. Inom KPR 

upprättades en promemoria med en tydlig definition om vad en Träffpunkt 

skulle erbjuda och hur den skulle drivas. I slutet av året stod det klart att kom-

munen accepterat ett erbjudande om förhyrning av lokal i Tyresö Församlings 

fastighet i centrum. Träffpunkten beräknas bli klar för verksamhetsstart under 

våren 2020. 

Samarbetet med SPF seniorerna och Finska Föreningen har fungerat bra under 

året. Inför varje sammanträde med KPR har organisationernas företrädare träf-

fats dels för att förbereda en gemensam hållning i viktiga frågor, dels också ak-

tualisera nya frågor. På det sättet har organisationerna lyckats påverka inrikt-

ningen av KPR: s arbete. Inrättandet av den så kallade Balansskolan är ett så-

dant exempel. Vidare har ett samarbete skett vid en undersökning av vårdcen-

tralernas verksamhet, som genomfördes under våren 2019.  

 
Nestor 
 
Föreningen är representerad i Nestors seniorråd där KPR/LPR-representanter 
från olika pensionärsföreningar ingår. Nestor är ett forskningssamarbete mel-
lan Södertörns högskola, Södertörns-kommunerna och landstinget, med upp-
gift att driva forskning och projekt om äldrefrågor. 
 
Mediakommittén 
 
Har varit vilande under 2019 
 
Programkommittén 
 



 

10 
 

Kommittén planerar och föreslår artistuppträdande eller informationsinslag på 
våra månadsmöten och PUB-träffar. Vi föreslår en lagom blandning av under-
hållning och intressefrågor. Vi har under året hanterat 10 inslag på våra må-
nadsmöten, och jubileumsfesten. Även sju inslag på våra PUB-ar. 
 
 
 
Kultur och studiebesök 
  
Kulturgruppen leds av Maine Hedman och Ulla Johansson. I gruppen ingår även 
Peter Inghe, Gerd Askvik, Margita Jansch och Kristina Larson. Gruppen har haft 
tre planeringsmöten under verksamhetsåret. Gruppens medlemmar har dess-
utom haft en rik kommunikation via mejl, telefon och sms. Margita Jansch har 
haft hand om biljetter, bland annat till föreställningar på Dramaten, Stadstea-
tern, Årsta teater, Dansens hus och Folkoperan. De övriga i kulturgruppen har 
bland annat ordnat guidade besök på Skogskyrkogården, Årsta Holmar, Block-
makarens hus, Stadsmuseet, Konst i tunnelbanan, Konst på Folksam, National-
museum och Hansers biograf. Vårsoaré med Jörgen Toresson och Benny 
Johansson på dåvarande restaurang Mosaik var välbesökt och uppskattat. Kul-
turgruppen har som ambition att ordna soaré en till två gånger om året. Kultur-
gruppen är lyhörda för förslag till aktiviteter från medlemmarna. 
 
Snickarglädjen  
 
Träffas måndag-torsdag kl 09.00-16.00 på Alléplan 6, 1 tr ned. De utför enklare 
möbelreparationer och tillverkar olika saker som biland säljs vid månadsmöten. 
 
Motionsverksamhet 
 
Under 2019 har motionsverksamheten varit lika omfattande som föregående 

år. 

Medlemmarna har under året deltagit i följande aktiviteter. Bowling, bord-

tennis, boule, qigong, bangolf, promenader och gåfotboll.  I bowlingen har det 

varit ca 30 st. aktiva spelare och de har deltagit med lag både på dam- och herr-

sidan i Riksserien. 

Boulen har i år till vår glädje ökat med ca 15 nya deltagare, under året har även 

de deltagit med stor framgång i olika tävlingar bland annat på Åland och i Enkö-

ping. Det som oroar boulegänget nu är den byggnation som kommer att ske på 

den fina spelplats som nu finns i Amaryllisparken. 
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Aktiviteten på bridge, schack och samba-canastan har även detta år varit hög 

och har haft fulla spelgrupper ca 130 medlemmar har deltagit i dessa aktivite-

ter. 

 

 
Konsumentfrågor  
 

Prisundersökningen genomfördes i ca 800 butiker i hela landet, onsdag den 6 

november. 

Vi var nio medlemmar från PRO Tyresö som genomförde prisundersökningen i 

sju av våra livsmedelsbutiker. Varukorgen består av 35 produkter samt ett antal 

ekologiska varor. Vi tar också reda på om det finns stolar, toaletter, möjlighet 

till kontantbetalning och om personalen gått utbildning i bemötande. Det avgör 

om butiken kommer att klassas som pensionärsvänlig. Ingen av våra butiker 

uppfyllde dessa krav. Resultatet publiceras först i TT och sedan i våra andra 

stora medier, TV 4 och dagstidningar. Lokala resultatet presenteras på vårt 

medlemsmöte, i våra lokala tidningar samt på hemsidan. 

Dessutom deltar många av oss på distriktets konsumentseminarier. 

Anita Jonsson är dessutom ansvarig för distriktets prisundersökning och konsu-

mentseminarier. 

 
Medlemsutveckling 
 
Medlemsantalet utgjorde 1475 den 31 december 2019. Föreningen är en av de 
större PRO-föreningarna i Stockholms län. 
Under året har 50 medlemmar avlidit, 98 nya medlemmar tillkommit samt 91 
medlemmar avskrivits. 
 
Slutord 
 
År 2019 har varit händelserikt. Många aktiviteter har genomförts under året 
vilka varit mycket uppskattade av medlemmarna. Genom KPR har föreningen i 
både enskilda och gemensamma skrivelser yttrat sig över olika saker gällande 
äldreomsorgen.  
Antalet medlemmar i vår förening har under året omfattat ca 1550 st personer 

varav många aktivt deltagit i våra olika aktiviteter. Det gör oss till en av de 
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största PRO-föreningarna i Sverige och den största i vårt distrikt. Glädjande, då 

det visar att våra pensionärer tycker att vi har en bra verksamhet men det stäl-

ler också stora krav på styrelsen att fortsätta med att utveckla verksamheten 

och att ha en ekonomi i balans. 

 

Vårt utbud av många och bra aktiviteter året runt samt duktiga ledare bidrar 

naturligtvis till allt detta. Våra olika motions- och fritidsaktiviteter är omfat-

tande och som vanligt är vi framgångsrika i tävlingssammanhang. Storleken på 

föreningen och dess aktiviteter innebär att behovet av större och ändamålsen-

liga lokaler ökar. Tyresö är en av få kommuner som saknar kulturhus med loka-

ler för större arrangemang. I kommunen har vi också som enda kommun i länet 

saknat träffpunkter för äldre. Dessa frågor har vi tillsammans med övriga pen-

sionärsföreningar i kommunen arbetat aktivt för att få en förändring på. 

Styrelsen vill framföra ett tack till alla medlemmar för året som gått samt ett 

speciellt tack till alla ledare som bidragit till att 2019 års verksamhet blev så bra 

och uppskattad.  

 

Styrelsen framför också föreningens tack till Tyresö kommun, ABF och Före-

ningsgårdens personal för det goda samarbetet under år 2019. 

 
 
Tyresö i mars 2020 
 
 
…………………………… ………………………… …………………………… 
Bo Furugård Anita Hildén Yvonne Poulsen 
  
 
………………………. ………………………….. …………………………… 
Kristina Larson Maine Hedman Lennart Fogelberg 
 
 
………………………………. ……………………………. …………………………. 
Ulla Johansson Helga Björkman Ulf Wahlsten 
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